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Emlékeztető

AZ ELTE TTK HÖK RENDES KÜLDÖTTGYŰLÉSE

2024. JANUÁR 16. KEDD, 15:00, BUDAPEST PÁZMÁNY PÉTER SÉTÁNY 1/A, KARI

TANÁCSTEREM
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Az emlékeztetőt készítette: Kiss Bence László

Jelen vannak: Szavazati joggal :

• Mig András - Elnök

• Jeges Viktor Péter - az ELTE TTK Hallgatói Ala-
pítvány kuratóriumi elnöke

• Hambuch Mátyás - az ELTE TTK Hallgatói Alapít-
vány kuratóriumi titkára

• Tóth Katalin Zsófia - Külügyi mentorkoordinátor

• Hegedűs Dávid - Az ELTE TTK HÖK Ellenőrző bi-
zottságának elnöke

• Kóczán Gergely - Az ELTE TTK HÖK Ellenőrző
bizottságának tagja

Biológia- és Környezettudományi szakterület kép-
viselői

• Kása Kata Hanga - Elnökhelyettes

• Müllner Tamás - Szakterületi Koordinátor

• Jásdi Mihály Sándor

• Kalmár Balázs

• Biczó Máté

• Kántor Koppány Richárd

• Papp Kitti

• Csere Zsanett

Fizika szakterület képviselői

• Deák Bendegúz

• Nováki Lóránt - Gazdasági referens

Földrajz- és Földtudományi szakterület képviselői

• Laurán Borbála - Szakterületi Koordinátor

• Borsos-Szabó Krisztina

• forró Kata Barbara

• Szalai Domonkos

• Horváth Orsolya Melinda - Kommunikációs referens

Kémia szakterület képviselői

• Gombás András - Tanulmányi referens

• Gellény Szabolcs

• Koller László Olivér

• Bosnyák Dávid

Matematika szakterület képviselői

• Papp György Szabolcs

Tanárképzési szakterület képviselői

• Kurucz Tamás Márk - Szakterületi Koordinátor

• Juhász Anna Tímea

• Pádár Kitti - Rendezvényszervező referens

• Bartha Márton

• Lóki Ráhel

• Dérfalvi Balázs

• Sárvári Ferenc - Informatikus

• Novák Zsófia - Külügyi referens

• Tokai Tamás

Tanácskozási joggal:

• Hájos Réka

További jelenlévő személyek:

• Kovács Andrea Éva

• Troják Arnold Szebasztián

• Kiss Bence László

• Nagy Fruzsina Réka

• Herczeg Flóra

• Saly Eszter
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Mig András megnyitja az ülést 15:11-kor.

Mandátumellenőrzés: Az ülés 27 fővel határozó képes.

(401)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag tanácskozási jogot

ad: Hajas Rékának.
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Mig András felkéri Kiss Bence Lászlót a jegyzőkönyv vezetésére.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; A jegyzőkönyvvezető személye: Kiss Bence László

Előre bejelentett napirendi Pontok

1. Bejelentések

2. Beszámolók

3. Személyi kérdések

4. Gazdasági ügyek

5. Alapszabály

6. A Küldöttgyűlés ügyrendje

7. A küldöttgyűlés 2023/2024/2 féléves munkaterve

8. Egyebek

(402)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a napi-

rendet.

1. Bejelentések

Mig András bejelenti, hogy elkezdi a Természettudós hallgatók szövetségének találkozójának szervezését, február 16-18

között fog megvalósulni. Egyszere több ilyen találkozó is lesz Budapesten, közösen szervezik azokat a pontokat, amik nem

szakmai esemény része, mint például az étkezés, kis kötetlenebb csapat építő események.

Korábban ki lett küldve felkérés a kampusz fejlesztési munkacsoportra. Novák Zsófia vezetné. Bárki, aki érdeklődik keresse

Novák Zsófit.

A gólyatábor főszervezői csapat is felállt;

Információs és Kommunikációs főszervező: Novák Zsófia

Szervezetért felelős főszervező: Kurucz Tamás

Programokért felelős főszervező: Pádár Kitti

El is fogadták.
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Mig András 15:16-kor lezárja a napirendi pontot

2. Beszámolók 16:16

2.1. Mig András - Elnök

Időben küldte.

Kiegészítés:

2 emailben érkezett a beszámoló, mert elsőből kimaradt egy kiegészítés.

Jelenleg nincs fizika szakterületi koordinátor, ezért ő tartotta a Fizika SZACCS-ot, szavazás volt rajta a mentorfelelős

kilétéről múlt hét csütörtökön.

Horváth Orsolya kérdezi hányan vettek részt.

Mig András válasza 9-en voltak, 6-an szavaztak.

Egyeztetettek az EB bizottsággal. Ügyrendi javaslata egyszerre listásan papíron szavazzanak a mai nap.

(403)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a javasla-

tot, hogy papíron listásan szavazzanak.

2.2. Kása Kata Hanga - Elnökhelyettes

Időben küldte.

Kiegészítés:

Kétszer küldte ő is a beszámolót. Időrendi bontásban az évszámok átírása lemaradt az első beszámolójában.

Tegnap volt egy rövid megbeszélése Friderika Biankával, lesz közös projektjük.

Dérfalvi Balázs kérdezi a részleteket.

Kása Kata Hanga kifejti, hogy még nagyon kialakulóban van. Megkeresték őket a SOTE’ról, véradás prevenció előadást

szeretnének tartani. Projektjük az lenne, hogy szerveznének mellé egy véradást. A projekt nagyon az elején van még.

Február végén szeretnék ezt.

Bartha Márton "Véradás prevenció" létét kérdőjelezi meg.

Mig András válasza, hogy ez egy prevenciós előadás, aminek a része a véradás, buzdítani szeretnék a véradást, sok

prevenciós témát is érintenek.

Kása Kata Hanga kiegészíti nem ezzel a névvel fog majd köztudatba kerülni a projekt.

(Véradás kostoló, Vérkostoló)
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2.3. Gombás András - Tanulmányi referens

Időben küldte.

Kiegészítés:

Korán küldte ki a beszámolót, mert azóta vizsgákra készült.

Mesterszakos keresztféléves vizsgán részt vett, mint hallgatói delegált.

Juhász Anna Tímea rákérdez, a fix órarend részre a beszámolójában.

Válasza, hogy lágymányosi kampuszon merült fel, hogy évelején az órarend készítés nem időben készül el, emiatt gondol-

kodás megy miatta kari szinten.

Javaslat merült fel főleg a Kémia Intézetben, hogy (ami részben bevezetésre is kerül) képzésekhez fix órarend rendszer

legyen, amit időnként kell felülvizsgálni, egy adott intézet megkapná a tipikus termeket, laborokat könnyen, lehet házon

belül termet osztani. Nehezen találnak olyan ügyintézőt, aki képes órarendet készíteni. Kipróbálják ezt a stratégiát.

Kémia tanszéken bevezetik a kis létszám miatt. EHÖK tanácsi bizottságon, mint gondolat felvetette. Lennének hátul

ütői. Gondolkodni kell még rajta.

Juhász Anna Tímea kérdése, hogy ennek lesz-e olyan mellékhatása, hogy egy gyakorlat egy időpontba lenne.

Válasza, hogy nem, csak megszabja hány csoport lesz, nem lesz kevesebb kurzus.

Mig András megjegyzése hogy, a doktoranduszoknál gyakran változik ez. Sok sikert kíván.

Müllner Tamás kérdése, hogy a termek leosztása lenne-e intézethez kötve. És ő döntene a szétosztására?

Gombás válasza, hogy Igen, például a kémiai intézetnél így működik, BSC képzésre vonatkozik az órarend.

Az intézet gondozásába veszi az adott termeket, intézeti összegekből termet fejleszteni. Egyeztetni kell még más karokkal.

Intézetekre lenne bízva. Ez még csak egy teszt. Érdemes lenne más intézeteknél is.

Müllner másik kérdése, hogy a TDK nem veszélyeztetné-e a fix órarendet.

Nehezebb lesz kötválókat felvenni sokkal gyakoribbak lesznek az ütközések.

Válasza, hogy laborban van több csoport párhuzamosan, hogy a különböző kötválok ne ütközzenek. Szabválokat lehet

szabad termekben, hézagos részekben tartani.

Kása Kata Hanga kiegészíti, hogy a Biológiai Intézetben is volt már ilyen kezdeményezés. Csakis MSC-re. MSC-n több

specializáción több éve így működik már. Nagy könnyebbség tud ez lenni.

Müllner Tamás kérdezi, hogy mindkét módszerben tanult-e és hogyha igen akkor melyik volt jobb szerinte.

Kása Kata Hanga válasza, hogy Mesterre úgy jött ide, hogy fix volt az órarend, de BSCN nem volt így, gyakran nem

tudták hol lesz óra, gyakori ütközések, legalább gólyáknál legyen ez jól megvalósítva.

Intézetben volt már hang, ami támogatta ezt.
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2.4. Oelberg-Pánczél Emese - Tudományos referens

(Nincs jelen)

Időben küldte.

Kiegészítés: -

2.5. Nováki Lóránt - Gazdasági referens

Időben küldte.

Kiegészítés: -

2.6. Németh Friderika Bianka- Esélyegyenlőségi és Lakhatási referens

(Nincs jelen)

Időben küldte.

Kiegészítés: -

2.7. Mészáros Dorottya - Ösztöndíjakért felelős referens

(Nincs jelen)

Időben küldte.

Kiegészítés: -

2.8. Papp Gergely Sándor - Ösztöndíjakért felelős bizottsági tag

(Nincs jelen)

Időben küldte.

Kiegészítés: -

Mig András megköszönni a munkáját Gratulál neki a Küldöttgyűlés.

2.9. Novák Zsófia - ELTE TTK Külügyi referens

Időben küldte.

Kiegészítés: -
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2.10. Szász Boglárka Dorottya - TéTéKás Nyúz főszerkesztő

(Nincs jelen)

Időben küldte.

Kiegészítés: -

2.11. Sárvári Ferenc - Informatikus

Időben küldte.

Kiegészítés:

Időrendi bontásba bele vette az ELTE TTK nyílt napot, de nem említette a beszámolóban. Tanárképző standnál és

HÖK-ös standnál segített és tájékoztatta a tanulókat.

2.12. Pádár Kitti - Rendezvényszervező referens

Időben küldte.

Kiegészítés:

Arnold kérése megírta a mentor kisokosba a sportügyi és a rendezvényekkel kapcsolatos részt.

2.13. Horváth Orsolya Melinda - Kommunikációs referens

Időben küldte.

Kiegészítés: -

2.14. Troják Arnold Szebasztián - Mentorkoordinátor

Időben küldte.

Kiegészítés:

Beszámolójában, a kért 19 fejezetből 6-ot kapott meg

azóta már 16ra nőtt, maradékkal tartja a kapcsolatot.

Mig András ösztönzi mindenkinek a részének az elküldést.

7



2.15. Müllner Tamás - Biológia- és Környezettudományi szakterületi koordinátor

Időben küldte.

Kiegészítés:

Edukáción szombaton részt vett, népszerűsítette a szakot.

Sárvári Ferenc kérdezi hányan érdeklődtek.

Válasz szombaton kevesebben voltak, egyfolytában jöttek érdeklődők, előző napokban 100-100 tanulók álltak sorban.

2.16. Laurán Borbála - Földrajz-, és Földtudományi Szakterületi koordinátor

Időben küldte.

Kiegészítés:

Kisokosba megírta a fejezetét a földtudományi szakterületre.

Fanni lesz a mentor felelős.

14-en voltak szaccson

2.17. Deák Tamás - Kémia Szakterületi Koordinátor

(Nincs jelen)

Időben küldte.

Kiegészítés: -

2.18. Nagy Bernadette - Matematika Szakterületi Koordinátor

(Nincs jelen)

Időben küldte.

Kiegészítés:

Beszámolójában írta, hogy következő félévben záróvizsgákról lesz program első és másodéveseket.

Elérte a másodéves felelőst is.

Szombaton edukáción volt, sok érdeklődő volt a matematika iránt.

Hegedűs Dávid 15:39 elhagyja a termet
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2.19. Kurucz Tamás Márk - Tanárképzési szakterületi koordinátor

Időben küldte.

Kiegészítés:

Megköszönni mindenki munkáját az edukáción.

Mig András is megköszönni mindenkinek.

Kóczán Gergely kérdezi hogy népszerűsödik-e a tanárképzés.

válasza, hogy matek tanárra sok érdeklődő, Ferinél vannak a pontos statisztikát.

• Matematika 50

• Biológia 25-30

• Fizika 15

• Kémia 10

• Földrajz 25

• Zé-szak Øinformáció

Mig András elmondja, hogy a Zé-szaknál az összes egyetem egy helyen standol.

2.20. Magassy Ádám Gergely - Titkár

(Nincs jelen.)

Időben küldte.

Kiegészítés: -

2.21. Hegedűs Dávid - Ellenőrző bizottság elnöke

Időben küldte.

Kiegészítés:

Vonatkozó kérdéseket a személyi kérdéseknél szeretné mondani.
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2.22. Kóczán Gergely - Ellenőrző bizottság tagja

Időben küldte.

Kiegészítés:

Nem indul újra bizottsági tagnak, ha valaki alkalmasnak érzi magát, az keresse meg ez ügyben.

2.23. ELTE TTK Hallgatói Alapítvány

Időben küldte.

Kiegészítés:

Gyertek ICE, osszátok meg. Van Fb esemény, és honlap is.

Kovács Andrea Éva kérdezi, hogy ki csinálja a posztokat,

válasz: Tomi

borzalmas helyesírás figyeljetek oda.

Kása Kata Hanga kérdése, hogy Polókkal kapcsolatban Mátyás nem jelzett vissza nagyon rég.

válasza, mint kiderült, hogy neki se jeleztek vissza hosszú ideig, nem volt szitásuk, most már van, van haladás.

2.24. Tóth Katalin Zsófia - Külügyi Mentorkoordinátor

(Nincs jelen)

Időben küldte.

Kiegészítés: -

2.25. Szavazás 15:45

Kóczán ismerteti a szabályokat.

Technikai hiba Troják Arnold nincs rajta a papíron.

Mig András Ügyrendi javaslata, hogy beszámolókról való szavazáson listásan szavazzunk kivétel mentorkoodinátor,de mi-

vel meglett nyitva a szavazás ezért új szavazást kell hirdetni.

EB érvénytelíti a szavazást.
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15:51kor elhagyják a termet:

• Dérfalvi Balázs

• Horváth Orsolya

• Deák Tamás

• Müllner tamás

• Kóczán Gergely

Jeges Viktor 15:52-kor kilép a teremből.

Visszajött 15:53-kor Dérfalvi Balázs, Müllner Tamás

15:54 Horváth Orsolya visszajött

15:55 Kóczán visszajött

Mig András Elindítja a szavazást.

Technikai hiba Magassy Ádám Gergely nincs rajta a papíron.

EB érvényteleníti a szavazást.

Mig András ügyrendi javaslata nyomtatói problémák miatt, online az ELTE hivatalos rendszerén bonyolítsuk le a beszámoló

szavazást

Kóczán felszólal, hogy a táblázatban mindenki rajta van, nyomtató hagyja le.

Deák Tamás 16:03 megérkezik

Mig András észrevétele, hogy legyen inkább online.

Dérfalvi Balázs kifejti, hogy ha tudtuk ezt akkor miért kezdtük el az egészet.

Mig András kifejti, hogy a táblázat lett leellenőrizve ott helyes volt. A nyomtatón múlott ez.

Mig András ügyrendi javaslat a beszámolók online, a hivatalos felületen szavazzon.

(404)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a

javaslatot, hogy online, a hivatalos ELTE felületen szavazzanak.

Mig András megkéri az informatikust az online levél kiküldésére.

Informatikus ismerteti a szavazás menetét.

Mig András Lezárja a szavazást, érvényteleníti.

10 PERC SZÜNET 16:06

16:19 kor kezdés
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Mandátum ellenőrzés: 28 fővel határozó képes.

Mig András tájékoztatja, hogy EB elkészítette az újabb listát, papíron is ellenőrizve lett.

Mig András Ügyrendi javaslata: beszámolók listásan egyben szavazás.

(405)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 27 igennel. 1 nemmel, és 1

tartozkódással, elfogadta a javaslatot, hogy papíron listásan, egyben szavazzanak.

16:28 kor megérkezik Herceg Flóra és Lóki Ráhel.

• Mig András - Elnök [egyhangú] 28 igen

• Kása Kata Hanga - Elnökhelyettes [egyhangú] 28 igen

• Gombás András - Tanulmányi referens [egyhangú] 28 igen

• Oelberg-Pánczél Emese - Tudományos referens [egyhangú] 28 igen

• Nováki Lóránt - Gazdasági referens [egyhangú] 28 igen

• Németh Friderika Bianka - Esélyegyenlőségi és Lakhatási referens [egyhangú] 28 igen

• Mészáros Dorottya - Ösztöndíjakért felelős referens [egyhangú] 28 igen

• Papp Gergely Sándor - Ösztöndíjakért felelős bizottsági tag [egyhangú] 28 igen

• Nováki Zsófia - ELTE TTK Külügyi referens [egyhangú] 28 igen

• Szász Boglárka Dorottya - TéTéKás Nyúz főszerkesztő [egyhangú] 28 igen

• Sárvári Ferenc - Informatikus 27 igen, 1 tartózkodás

• Pádár Kitti - rendezvényszervező referens [egyhangú] 28 igen

• Horváth Orsolya Melinda - Kommunikációs referens 27 igen, 1 tartózkodás

• Troják Arnold Szebasztián - Mentorkoordinátor [egyhangú] 28 igen

• Müllner Tamás - Biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor 24 igen, 2 nem, 2 tartózkodás

• Laurán Borbála - Földrajz- és földtudományi Szakterületi koordinátor [egyhangú] 28 igen

• Deák Tamás - Kémia szakterületi koordinátor [egyhangú] 28 igen

• Nagy Bernadette - Matematika Szakterületi koordinátor 27 igen, 1 tartózkodás

• Kurucz Tamás Márk - Tanárképzési szakterületi koordinátor [egyhangú] 28 igen

• Magassy Ádám Gergely - Titkár [egyhangú] 28 igen

• Hegedűs Dávid - Ellenőrző Bizottság elnöke 25 igen, 1 nem, 2 tartózkodás

• Kóczán Gergely - Ellenőrző Bizottság tagja 24 igen, 1 nem, 3 tartózkodás

• ELTE TTK Hallgatói Alapítvány [egyhangú] 28 igen

• Tóth Katalin Zsófia - Külügyi Mentorkoordinátor 27 igen, 1 tartózkodás
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• (406)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta Mig
András - Elnök beszámolóját.

• (407)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta Kása
Kata Hanga - Elnökhelyettes beszámolóját.

• (408)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Gombás András - Tanulmányi referens beszámolóját.

• (409)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Oelberg-Pánczél Emese - Tudományos referens beszámolóját.

• (410)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Nováki Lóránt - Gazdasági referens beszámolóját.

• (411)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Németh Friderika Bianka - Esélyegyenlőségi és Lakhatási referens beszámolóját.

• (412)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Mészáros Dorottya - Ösztöndíjakért felelős referens beszámolóját.

• (413)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta Papp
Gergely Sándor - Ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját.

• (414)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Nováki Zsófia - ELTE TTK Külügyi referens beszámolóját.

• (415)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta Szász
Boglárka Dorottya - TéTéKás Nyúz főszerkesztő beszámolóját.

• (416)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 27 igennel, 1 tartozkódással
elfogadta Sárvári Ferenc - Informatikus beszámolóját.

• (417)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Pádár Kitti - rendezvényszervező referens beszámolóját.

• (418)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 27 igennel, egy tartózko-
dással elfogadta Horváth Orsolya Melinda - Kommunikációs referens beszámolóját.

• (419)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Troják Arnold Szebasztián - Mentorkoordinátor beszámolóját.

• (420)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 24 igennel, 2 nemmel és 2
tartózkodással, elfogadta Müllner Tamás - Biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor beszámolóját.

• (421)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Laurán Borbála - Földrajz- és földtudományi Szakterületi koordinátor beszámolóját.

• (422)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta Deák
Tamás - Kémia szakterületi koordinátor beszámolóját.

• (423)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta Nagy
Bernadette - Matematika Szakterületi koordinátor beszámolóját.

• (424)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 27 igennel, 1 tartózkodással,
elfogadta Nagy Bernadette - Matematika Szakterületi koordinátor beszámolóját.

• (425)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Kurucz Tamás Márk - Tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját.

• (426)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
Magassy Ádám Gergely - Titkár beszámolóját.

• (427)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 25 igennel, 1 nemmel és 2
tartózkodással, elfogadta Hegedűs Dávid - Ellenőrző Bizottság elnöke beszámolóját.

• (428)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 24 igennel, 1 nemmel és 3
tartózkodással elfogadta Kóczán Gergely - Ellenőrző Bizottság tagja beszámolóját.

• (429)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta
ELTE TTK Hallgatói Alapítvány beszámolóját.
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• (430)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 27 igennel, és 1 tartózko-
dással elfogadta Tóth Katalin Zsófia - Külügyi Mentorkoordinátor beszámolóját.

16:30kor Nagy Fruzsina elhagyja a termet.

Mig András 16:31 lezárja a napirendi pontot

3. Személyi kérdések

3.1. Ellenőrző Bizottsági Tag

Mig András ellenőrző bizottsági tagnak jelöli Tokai Tamást

elfogadja

ismerteti a programját

Bemutatkozik

két dologra tér ki

Nagy Fruzsina Rékával volt megbeszélése vasárnap a rendszerezésekről. Megvalósult, értelmezte és megértette. Vállalko-

zott, hogy folytatja ezt, papír alapú dokumentumok rendszerezésével is foglalkozik majd szívesen.

Tanácsokat is kapott dokumentumok elolvasásról. Megtartották Eb tesztet Küldöttgyűlés előtt,

Sikeresnek találta.

Sárvári Ferenc kérdezi, hogy meddig tervezi betölteni a tisztséget.

válasza, hogy másfél évig biztosan. Az után is szívesen folytatná.

Kóczán Gergely kifejti, hogy volt EB teszt és sikeresen elvégezte Tomi, Kritikák miatt összetetteb alapszabályoktól füg-

getlen kérdéseket is kapott.

16:35-kor elhagyja a termet Tokai Tamás

Kovács Andrea Éva kérdése, hogy mennyire lenne hatékony Tamással a munka.

Hegedűs válasza, hogy régebb óta tudta már hogy jelentkezni fog majd a pozícióra, személy szerint 2 felkészítést is tartott

neki. Beszámolójában ott volt. Megbeszélték a feladat eloszlásokat.

Várja a közös munkát. Alkalmasnak tartja, az elmúlt évek munkájával bizonyította.

Kóczán Gergely válasza, hogy szorgalmas és becsületes munkát végez Tamás. Beszélgetéseket tartott vele. Motivált,

szüksége van az önkormányzatnak az ilyen emberekre.
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Hegedűs kiegészíti EB kisokost átvették, végig beszéltük főbb feladat részleteket, Fruzsival is beszélt, mindenre kitért a

felkészítése. Teszt alatt visszajött minden tudás.

Dérfalvi Balázs kifejti, hogy Tomit régóta ismeri, elismeri munkáságát, munkamorálja kifogásolhatatlan volt.

16:39 visszajön a terembe Tokai Tamás

Záró gondolata Tokai Tamásnak

Megválasztása esetén képviselői karrierje véget ér. Köszöni az itteni munkáját, nem távozik csak arrébb ül.

Kása Kata Hanga EB-t megkérdezi, hogy mennyi ideje van megszüntetni az összefüggéstelenséget

válasza 3 napon belül kell lemondani.

Mig András Ügyrendi javaslata online ELTE hivatalos szavazó felületén titkosan legyen a szavazás.

(431)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta, hogy

online titkosan szavazzanak.

16:41 Kovács Andrea Éva elhagyja a termet

16:44 Kovács Andrea Éva visszajön

(432)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 28 igennel, 1 távolmaradással

megszavazta Tokai Tamást az Ellenörző Biztotság tagjának.

Tokai Tamás megköszöni a bizalmat

Lemond a képviselőségéről.

16:44 belép a terembe Tóth Katalin Zsófia

3.2. Ösztöndíjakért felelős bizottsági tag

Mig András felkéri Kovács Andrea Évát ösztöndíjakért felelős bizottság tagnak.

Elfogadja.

Kovács Andrea Éva bemutatkozik

segítő pozícióra jelentkezik, Nagy szükség van a pozícióra szerinte.

Kása Kata Hanga kérdése, hogy pályázatban van egy befejezetlen mondat,
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Válasza, hogy igen, lemaradt a pont a végén.

Sárvári Ferenc kérdése, hogy meddig tervezi betölteni a pozíciót

válasza, hogy 2024 december 31ig

másik kérdése, hogy áll a tanulmányával

Szeptemberben kezdi a hosszú gyakorlatot, szeptemberi októberi hajrában belefér. Részt venne segítőként. Decemberben

mindenképp segítene és utódot keresne

... kérdése, hogy hogy áll a közöségi felületekkel.

Csak a közöségi média platformokon cikkeken keresztül is. Kommunikációs referensre is egyeztet majd ezzel.

Gombás András kérdése, hogy ki a hallgatói elnök és mi a helyzete.

Dóri lesz az új elnök, Geri helyett, delegáltság esetén ő lesz a jegyzőkönyves, ült KÖB ülésen.

Mig András kifejti hogy, Dórinak a kinevezése jelenleg is folyik a kancellár a dékán és HÖK elnök között.

Pádár Kitti kérdése, hogy a szervezett csapatépítők a szocos nagy brigádnak szólna vagy a többi bírálónak is.

válasza, hogy nagy szükség van a szoctám nagy hajrában erre. Elsősorban szoccos brigádot érinti.

válasza, hogy megérti, de hogy nem mindig esett jól, hogy nem mondták bele az ilyen programokra.

Kovács válasza, hogy nincs akadálya ennek.

Mig András kérdése, hogy akik sport ösztöndíjat bírálják ugyanazt a titoktartási nyilatkozatot töltik ki,

Gombás András kérdése, hogy van e konkrét terv a feladat megosztásban, mivel foglalkozna többet.

válasza, hogy amikor meglett keresve Dórival sokszor tárgyalt ezügyben, többször említette neki az elosztási problémákat,

egyelőre nincs megoldás

bírálói brigád összeszervezése, E-mailek küldésében fog segíteni.

Kovács Andrea Éva elhagyja a termet 16:53-kor

Kása Kata Hanga Mészáros Dóri kérésére felolvas egy részletet

Ő kérte fel Geri után, folyamatosan igyekszik betanítani, lelkes féléve bírál jó segítő lesz

nagyon jó a kapcsolatunk, lelki ismeretes precíz, időben elvégzi a feladatokat

Tóth Katalin Zsófia kifejti, hogy együtt bírálták a közéleti ösztöndíjakat is, Kuruczcal és Andikával bírálták, nagy tapasz-

talata van ebben, jó volt vele dolgozni.

Pádár Kitti Teljes mértékben támogatja Kovács Andrea Évát.

16:55 Kovács Andrea Éva visszatér a terembe.
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Záró gondolat,

Gyertek bírálni.

Sárvári Ferenc kiküldi a szavazó leveleket

Mig András lezárja a szavazást

(433)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag megszavazta

Kovács Andrea Évát Ösztöndíjakért felelős biztottsági tagnak.

3.3. Fizika Szakterületi Koordinátor

Nem érkezett ajánlás.

3.4. Kari Ösztöndíj bizottság hallgatói hely

Mig András felkéri kovács Andreát Évát

elfogadja.

(434)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag megszavazta

Kovács Andrea Évát Kari Ösztöndíj bizottság hallgatói helyére.

3.5. Fizika Intézeti Tanács tag

Fizikai intézeti tanácsba egy szabad hely van Magassy Ádám lemondásával.

Kurucz Tamás felkéri Róki Ráhelt.

Elfogadja.

(435)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag megszavazta Róki

Ráhelt a Fizika Intézeti Tanács tagjának.

3.6. Kari Tanulmányi és Oktatási Bizottság

Kari Tanulmányi és Oktatási Bizottságban egy fizika intézet alá tartozó tag hiányzik.

Nem jött javaslat.

17:03 Lezárja, a Személyi Kérdések napirendi pontot.
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4. Gazdasági Ügyek 17:03

17:05 elhagyja a termet

• Hegedűs Dávid

• Hájos Réka

• Kovács Andrea Éva

• Troják Arnold Szebasztián

Ismertetik a Gazdasági helyzetet. Nem volt semmilyen kiadás.

(436)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag megszavazta a

gazdasági beszámolót.

17:06 lezárja a napirendi pontot

Mig András elrendel 14 perc szünetet.

17.26 folytatás

Papp György Szabolcs 17:08 elhagyja a termet

Deák Bendegúz 17:09 elhagyja a termet

Dérfalvi Balázs 17:11 elhagyja a termet

Mandátum ellenőrzés: 25 fővel határozó képes.
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5. Alapszabályok 17:27

Mig András megnyitja az Alapszabályok napirendi pontot.

Mig András ismerteti a napirendi pontot

Ma hajnalban jött ki a végleges dokumentum A Küldöttgyűlés véleményét kérte ki.

Ezzel fognak kezdeni és hogy mi épül bele Egyesével végig mennek a szakaszokon szimpátia szavazással döntenek, ha nincs

meg a fele nem kerül bele

ezután nagy egybeszerkesztett alapszabályról szóló szavazás lesz.

2/3maddal fogadja el, szavazati joggal rendelkezők felének itt kell lennie.

Juhász Anna Tímea kérdése, hogy kik vettek részt az alapszabályozásban, volt-e külső vélemény

Mig András válasza, hogy tagjai:

• Mig András

• Kása Kata Hanga

• Fritz Petra

• Magassy Ádám Gergely

• Gombás András

• Nagy Bernadette

• Komáromi István

• Hegedűs Dávid

Ezen kívül

2 alapszabályozó fórum is volt, nyílt ülés volt bárki jöhetett.

Külsősök az EHÖK elnökével Pintér Mihállyal végzett jogásszal Régi tisztségben lévő hallgatóktól is kikérték a vélemé-

nyüket.

Kóczán Gergely közzéteszi, hogy az EB tagjai részt vettek a fórumokon, számukra problémás eseteket meglett vitatva, el

lett fogadva, korrigálva lett megfelelően, teljes szélességben támogatja az előterjesztést.

Mig András hozzáfűzi a hajnali emailhez szavazás nélkül felterjeszt két bekezdést "Küldöttgyűlés mikor határozat képes

rész", "Mikor kell összehívni a küldöttgyűlést", határozatképességről
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Javaslat:

11.szakasz 4.bezekezdés: A rendes Küldöttgyűlés határozatképes, ha; a szavazati joguk fele. Rendkívüli, ha a szavazati joguk

harmada részt vesz rajta.

5. bekezdés: A rendes Küldöttgyűlés 14, a Rendkívüli Küldöttgyűlés 7 nappal az ülés meghívóban szerepelő kezdete előtt

kell összehívni.

technikai módosításokat nem jelentene.

5.1. Önkormányzat angol neve

Student Union, vagy Students’ Union

(mindkettő helyes)

BTK-n Students’ Union

EHÖK-nél Student Union

Legyen egységes az önkormányzaton belül.

Mig András javasolja a mostanit megtartani, az EHÖK is ezt használja, legyen egységes vele.

Novák Zsófia kifejti, hogy eddig S’-al használták ők.

Mig András válasza, hogy többször szólt már hogy az alapszabályok szerint Student az érvényes.

Tóth Kata kifejti, hogy
• Students’ = Hallgatóknak önkormányzata

• Student Union = Hallgatói önkormányzat

Kása Kata Hanga hozzáfűzi Hali ajtaján Students’ áll.

Jeges Viktor Péter hozzáfűzi S’ a helyes kifejezés.

Gombás András javaslata, hogy maradjon az, ami volt. Nem kell aposztróf.

Tóth Kata szerint is maradjon.

Szavazás, STUDENTS UNION -ellen mellet

Pádár Kitti hozzáfűzi, hogy az aposztróf helyes nyelvtanilag

Jeges Viktor Péter hozzáfűzi mindkét elnevezés helyes.

Pádár Kitti kifejezi hogy, a birtokos jelzőt nézve a B opció a helyes.

Jeges Viktor Péter hozzáfűzi aposztróf nélkül maga az épületet jelenti elméletileg.

Hambuch Mátyás 17:44 megjelenik a teremben
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Szimpátia szavazásban a Küldöttgyűlés megszavazta; Önkormányzat angol neve: Students’ Union

5.2. Szavazati jogú tagok szükséges részvételének aránya

• A határ legyen a 1/2.

• A határ legyen a 2/3.

Novák Zsófia megkérdezi miért merült fel a változtatás opciója.

Mig András válasza, hogy jelenleg ez a szabály az Alapszabály módosítására vonatkozik, fontos a védelmet megszabni.

Csökkeni fog a Küldöttgyűlés mérete. Megeshet egy Rendkívüli Küldöttgyűlésen például, hogy a 8 képviselő módosíthat

Alapító okiratot, szüntetheti meg a Küldöttgyűlést.

Gyakran nincs meg Küldöttgyűléseken az emberek 2/3-a. Viszont erősebb védelem, ha 2/3 lenne.

Kása Kata Hanga Kifejti, hogy támogatja a fele kikötést, ha nem megfelelő a Küldöttgyűlésnek egy téma akkor mondhatják

azt, hogy vegyék le a napirendi pontról, ha nincs ott a számukra kellő ember.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; Szavazati jogú tagok szükséges részvételének aránya: 1/2.

5.3. Képviselők helyettesítése

Mig András kifejti, hogy a fórumon jött a javaslat.

Képviselők helyettesítéséről szóló rész:

"A képviselők Küldöttgyűlési ülésről való hiányzásuk esetén eseti jelleggel helyettesíthetőek. A helyettesítő csakis a Kül-

döttgyűlés póttagja lehet. A hiányzó képviselőnek legalább 24 órával a Küldöttgyűlés kezdete előtt írásban jeleznie kell

az Ellenőrző Bizottságnak, hogy ki helyettesíti. A helyettesítő elsősorban az adott szakterület póttagja lehet, amennyiben

nincsen a szakterületen belül póttag. Bármely póttag jelölhető helyettesítőnek. A helyettesítőnek a Küldöttgyűlés kezdetéig

írásban jeleznie kell az Ellenőrző Bizottság felé a megbízás elfogadását. Egy ember legfeljebb egy képviselőt helyettesíthet

szavazati joggal. Amennyiben a hiányzó nem jelöl helyettesítőt, és nem nyilatkozik arról, hogy nem járul hozzá, hogy

helyettesítsek, de kérte kimentését, az Ellenőrző Bizottság a 15.szakaszban leírtakkal azonos módon jelöli ki a helyettesítőt

azon póttagok közül, akik az ülés kezdete előtt 24 órával jelezték, hogy részt vesznek az ülésen.

Juhász Anna Tímea kérdése, hogy mi lenne akkor, ha nincs egy tanáris, se póttag akkor egy teljesen más szakos képviseli.

Mig András válasza, ha nincs kijelölve ilyen esetben ember akkor lehetősége van arra, hogy ne járuljon hozzá, hogy ne

helyettesítsek.

17:56-kor kimegy a teremeből Kalmár Balázs.
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Kása Kata Hanga pontosít miszerint, ha valaki nem jelenik meg, nem delegál póttagot, de van lehetőség rá akkor az EB

szakpárhoz illő póttagot delegál.

Juhász Anna Tímea kifejti, hogy lehet nem hajnalban kellene kiküldeni a módosítást.

Mig András kifejti ilyen tempóban tudta kiküldeni, bioritmusa nem segített, szerinte megfelelően voltak tájékoztatva.

Novák Zsófia kérdi, hogy a hiányzások száma változik-e

17:58 belép a terembe Kalmár Balázs.

Mig András kifejti marad a 4 hiányzás ugyanúgy.

Horváth Orsolya kérdi, hogy fennáll-e, hogy lehet szavazni a beküldés ellen.

Mig András kifejti, hogy természetesen fennáll.

Horváth Orsolya kifejti, hogy az EHÖK alapszabály nem korlátozza ezt. Viszont a képviseleti demokrácia alapelve, hogy

a megválasztott képviselő gyakorolja a választási jogát.

Kása Kata Hanga kifejti a, póttagokat is a hallgatók választják meg.

Nem változik a hiányzások száma. A Küldöttgyűlés szabályozó képesség védelmében.

Mig András kifejti, hogy a póttagokat jobban bele szeretnék vonni a Küldöttgyűlésbe.

Póttagból lehet képviselő a jövőben. Fórumon azt érezte, hogy alapvetően támogatják az emberek többsége ezt a lehető-

séget.

Juhász Anna Tímea kérdezi, hogy korábban felmerült-e, hogy ilyen rendszer bevezetve legyen az alapszabályba.

Jeges Viktor Péter válaszol, hogy számára anno ez nem volt szimpatikus elképzelés. Tény, hogy a póttagokat is a hallgatók

választják ki.

Mig András kérdése, hogy jelenleg a 40 mandátum képviselő, képviselőből hány van jelen ma.

Kóczán Gergely válasza 26 mandátum van jelen.

Mig András kfiejezi, hogy 14 képviselő hiányzik, 14 olyan ember, akit a hallgatók választottak meg, azoknak szól ez, akik

élnek ezzel a joggal. Hogy képviseljék hallgató társukat.

Horváth Orsolya nem látja, hogy segítené az önkormányzat határozó képességet ez.

Mig András kifejti, hogy lesz egy javaslattétel, hogy a Küldöttgyűlés mérete hallgatói létszámmal arányosan legyen meg-

választva.

100fő / képviselő

Kicsit csökkenne a méret. Érdeklődők számát ne csökkentse. következő évben lehet több póttag lesz.

Juhász Anna Tímea nem ellenzi a póttag rendszert. Nem érv szerinte a jelen nem lévő képviselők száma.
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Mig András kifejezi az előző Küldöttgyűlésen nem volt vizsga, akkor se voltak többen. Tünete ez egy nagyobb

volumenű problémának. Azért javasolta mert felmerült, hogy miért zárunk ki olyan hallgatót, aki tenne szeretne a közösség

érdekében. Ki zárhat sok olyan embert, aki kompetens, ha sok a képviselő résztvevő. Ezért jött a póttag fontosságának

emelése.

Gombás András érvel, hogy miért jó javaslat.

Aki képviselőnek meglett választva éljen a lehetőséggel, látható, ha nem jelenik meg és nincs helyettesítés, megeshet, hogy

egy képviselő sincs az adott szakterületen. Így az adott szakterület hallgatói teljes mértékben nem jut képviselethez a

küldöttgyűlésben. Ha bevezetik ezt a rendszert, az azt favorizálná, hogy mindig legyen hallgatói képviselet. Értékeket kell

mérlegre helyezni.

18:08 Pádár Kitt kimegy a teremből

Novák Zsófia reagál, hogy érti a felfogást. Viszont felbillen az egyensúly, egy helyről több ember lesz képviselve 10helyen

lehet 15 póttag is kialakulhat. Aránytalanítani fogja ez a helyzetet.

Mig András azt véli, hogy átlagos képviselő mit reagálhat.

18:11 visszajött a terembe Pádár Kitti.

Jeges Viktor Péter kérdése, ha valaki nem tud eljönni, megírja, és a póttag se jön el akkor kinek mi jár.

Másik, hogy sérti a hatalmi ágat szétválasztását, ha senki nem tud részt venni akkor más ember képviselje.

Döntéshozatali sorozatra lesz egy közvetlen, ami nem szerencsés.

Mig András válasza, hogy a póttag nem képviselő, a képviselőnek válik hiány, póttag hiánya nem számít.

18:16 kor elhagyja a termet Kóczán Gergely, Szabó Krisztina.

Kása Kata Hanga kifejti hogy, ahhoz hogy valakit helyettesítenek, annak 24 órával előtte jeleznie kell. Ha az időn belül

jelzi akkor nem lesz lehetősége helyettesítő kijelölésére, így nem lesz senki által helyettesítve.

18:18 Kóczán Gergely belép a terembe.

18:21 kor belép a terembe Szabó Krisztina

Juhász Anna Tímea kifejti, hogy kevésbé lesz felelősége valakinek, ha van helyette képviselő.

Mig András kifejti, hogy érti a gondolatot, gyengesége ennek a rendszernek ez. Sajnálja a helyzetet viszont ez lehetőséget

teremt.

Kóczán Gergely válasza, hogy nincs annyira ellene, a hiányzást ugyanúgy megkapja a képviselő, ha nem vesz részt.

Mig András kifejti, hogy azért jelentkezik valaki képviselőnek mert szeretne képviselő lenni.

Juhász Anna Tímea válasza, hogy a jelentkezésnél tisztán kell jelezni miért jelentkezik valaki képviselőnek.

Jeges Viktor Péter kifejti, a részvétel növelése, ha a hallgatók, értelmet látnak ebben, ez kommunikáció, kiállást lássanak,

23



ez szerinte a megoldás.

Mig András megköszönni mindenkinek a véleményét.

Jeges Viktor Péter 18:26 elhagyja a termet

Kóczán Gergely kifejezi, hogy idei ciklusban 17 póttag volt, novemberre elfogyott az összes póttag.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; Más szakterületekről lehessen helyettesíteni.

Juhász Anna Tímea kérdi, hogy titkosan legyen majd a szavazás.

18:36 elhagyja a termet Kalmár Balázs

Az Ellenőrző Bizottság ismerteti a titkos szavazás menetét.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; A helyettesítési rendszer belekerül az előterjesztésbe.

5.4. Képviselő választás

Tetszőleges számúra lehessen szavazni vagy annyira lehet amennyi helye lenne az adott szakterületnek

Mig András kifejti, hogy szerinte a tetszőleges lenne jobb, a hallgató arra szavaz, akit alkalmasnak gondol.

18:41 kor belép a terembe Kalmár Balázs

18:42kor kilép a teremből Horváth Orsolya Melinda

18:42 Saly Eszter belép a terembe

Mig András az Anomáliát szeretné kiiktatni, hogy ne végtelen sok képviselőjelöltet indítson, hanem az jelentkezzen, akit

érdekel az érdekképviselet és ők próbáljanak szerencsét a Küldöttgyűlésben.

Kása Kata Hanga kifejti, hogy környezettanban, aki jelentkezett bármelyik pozícióra is bekerült, ha nem mindenkire

szavazhatunk, hanem megadott számra lehet jelentkezni akkor megeshet például a környezettannál, hogy a biológia- kör-

nyezettan arány nagyon eltérő így megeshet, hogy sok biológiás képviselő jelentkezik nagy szavazási aránnyal rájuk. Nem

kerülnek melléje környezettanos képviselők az aránytalan szavazó arány miatt. támogatná, ha tetszőleges számú képvise-

lőjelöltre lehetne szavazni.

Kemény Szabolcs kérdi hogyha 4helyre 8-an jelentkeznek akkor mindenki ki lesz pipálva?

Mig András válaszol, hogy igen.

18:47 Kurucz Tamás Márk elhagyja a termet.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; Annyira lehet szavazni amennyi helye lenne az adott

szakterületnek.
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5.5. Póttagság feltétele

A jelöltnek meg kell szereznie a szavazatok X százalékát.

Maradjon a 15 százalék vagy legalább anyiad része legyen, ahány mandátuma van a szakterületnek.

18:49 Horváth Orsolya Melinda belép a terembe.

18:50 Kurucz Tamás Márk belép a terembe.

Mig András Kifejti, hogy szigorú javaslatot tesz mivel, ez egy minőségbiztosítást nyújtana. Mozgó határ lenne ez, kisebb

szakterületen jobban ismerik egymást az emberek, jobb döntést tudnak hozni.

Kása Kata Hanga kifejti hogy, azért ezt az arányt javasolja bevezetni, mert ha van 5 hely a szakterületen a Küldött-

gyűlésben, aki képviseli a hallgatót 20százalékát az pont egy hely. Ha mindenki egyéni induló lenne, akkor az emberek

20 százaléka elég legyen ezért javasolja. Nem okozna problémát szerinte mert kisebb szakterületeken mindenki ismert

mindenkit. Kása Kata Hanga kiegészíti, hogy a X százalék a leadott szavaztok közül lenne.

Javaslata 15 százalék legyen meg minimum mindig akárhányan vannak.

Juhász Anna Tímea kérdi, hogy a kis szakterületeknek nincs ellentmondása ezzel.

18:55kor kilép a teremből Kemény Szabolcs.

Gombás András emlékeztetne mindenkit hogy a két javaslatot egymás mellet is fontos látni. A póttagok szerepe kicsit

megnőtt, póttagok képviseletét is arányokhoz kössük.

Sárvári Ferenc megkéri, hogy a szavazás legyen titkosan.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; A tagság, illetve póttagság feltétele: mandátum számmal

arányos szavazat legyen, illetve legyen meg a 15 százalék minimum.

5.6. Kis szakok védelme

Legyen-e a biológia és környezettudományi, illetve földrajz földtudomány szakterületen, kis szakok védelmének

érdekében az, hogy az első két mandátumot a biológusok közül a legtöbbet kapó szerzi, a másodikat pedig a

környezettudományosok közül legtöbb szavazatot szerző kapja meg. földrajz földtudománynál ugyanez lenne.

Müllner Tamás kifejti, meglett keresve korában, támogatja a gondolatot. Nem torzítana ez semmit. Tudna mindenki

képviselni mindenkit.

Laurán Borbálra szerint a saját szakján nincs akkora különbség, nem ellenzi.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; kis szakok védelmében, a kisebbik szak biztosan kap helyet a

listán.
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Mig András Szünetet rendel el 19:08kor

Gombás András elhagyja a termet 19:10

Saly Eszter elhagyja a termet 19:10

Kurucz Tamás Márk elhagyja a termet 19:10

Pádár Kitti elhagyja a termet 19:10

19:34kor folytatódik az ülést.

Mandátum ellenőrzés: 22fővel határozóképes a Küldöttgyűlés.

Hegedűs Dávid kérése az volt, hogy szakaszonként szavazzanak az alapszabályról.

Mig András javaslata, hogy alcímekről szóljon a szavazás.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; A Küldöttgyűlés alcímekről fog szavazni az Alapszabályok

napirendi pontban lévő szavazásban.

5.7. Általános Rendelkezések

• Önkormányzat angol neve

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; többséggel elfogadta az Önkormányzat angol nevét

mint; Students’ Union.

5.8. Értelmező Rendelkezések

• Ellenőrző Bizottság Működőképessége

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; az Ellenőrző Bizottság akkor működésképtelen, ha

nincs ott szavazó képes tagja.

5.9. Szakterületi besorolás

• Szakterületi besorolás pontosítása (csillagászat át került a fizika tanszékhez)

• Űrtudományi szakember a földrajz és Földtudományi szakterület része.

Módosítás: Ha egy Intézmény magába foglal egy szakot, onnantól kedzve a szak is az képzéshez kerül.
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• Ha valaki több képzést végez egyszerre, akkor eldöntheti melyik szakterültnél szeretne szavazni hiszen csak egynél

szavazhat.

Kása Kata Hanga kérdezi, hogy a bekezdés szót definiálták. -e?

Mig András válasza, hogy megvan határozva.

• Ha valaki több képzést végez egyszerre, akkor eldöntheti melyik szakterültnél szeretne szavazni hiszen csak egynél

szavazhat.

Laurán Borbála kifejti, nyelvtani kérdése a szaka nagybetűiről.

Mig András Kifejti, hogy mindkét szak neve lehet nagybetű.

Juhász Anna Tímea kérdése, hogy volt-e egyeztetés más csoportokkal is.

Mig András válasza kifejti, hogy igen voltak.

Kása Kata Hanga pontosít, hogy valaki akkor szavazhat, ha a képzését az ELTÉN nyitja meg.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; egyhangúlag elfogadta a Szakterületi besorolásban

szabott pontokat.

5.10. Önkormányzatok, Küldöttgyűlés

• Küldöttgyűlés feladata és Hatásköre (Bármelyik döntéshozói szerv döntését felülírhatja kivétel az ellenőrző bizottság)

módosítás: választási bizottságra is vonatkozik a kitétel, Küldöttgyűlés nem szólhat bele, hogy hogyan határozza

meg a Küldöttgyűlés tagjait.

• Döntési jogkörök közül ki lett véve a szakterületi koordinátor.

• választmány ügyrendje kikerül

Maga döntsön az ügyrendjéről minden egység.

• Küldöttgyűlés feloszlatása

Küldöttgyűlés feloszlatása, 2/3 többséges szavazás kell, hogy újra alakítsák a Küldöttgyűlést.

• ezekben a szavazásokban szavazati jogúak felének kell részt vennie.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja az előző pontokat.
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5.11. Küldöttgyűlés működése

• A Hallgatók 1,5 százaléka szükséges a küldöttgyűlés összehívásáról.

• A Küldöttgyűlés ügyrendje felel az összehívásról, operatív működésről és a dokumentálásról.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja a Küldöttgyűlés működése pontjait.

5.12. Küldöttgyűlések tagjai

• 42 fő helyett, dinamikusan változzon, arányos legyen a hallgatók arányával. (100hallgató/ képviselő)

Tavaszi félév második hétfőjétől érvényes lenne.

Juhász Anna Tímea kérdése, hogy kb. hány ember lesz így.

Mig András válasza, hogy a tanári miatt nem tudta kitalálni kb. 38-39 fő.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadta, a küldöttgyűlések tagjaiban tárgyalt

pontokat.

5.13. Küldöttgyűlés állandó meghívottja, Tanácskozási jog

• Kar dékán helyettesei, kar Intézet igazgatói és az Önkormányzat elnöke által meghívott emberek kapjanak tanács-

kozási jogot.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja a Küldöttgyűlés állandó meghívottja,

Tanácskozási jog pontjait.

5.14. Küldöttgyűlés képviselőire vonatkozó Általános rendelkezés

• Küldöttgyűlési tagokkal szembeni szankciók.

• Póttag beosztási rendszer

Módosítás: Nem számít távolmaradásnak amennyiben az ülés kezdete előtt 72 órával az értesítik az illetőt a képvi-

selővé válásról.

• Olyan képviselő mond le, aki póttagból vált képviselővé méghozzá úgy, hogy nem annak a szakterületnek a póttagja

volt, mint ahonnan a lemondás érkezett, ami miatt póttag lett. Abban az esetben, ha ő lemond, akkor nem a
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saját szakterületének póttagja fogja betölteni a helyet, hanem akkor a póttagi listán következő ember kapja meg a

mandátumot.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja a Küldöttgyűlés képviselőire vonatkozó

Általános rendelkezés pontjait.

5.15. Képviselő választás

• Tavaszi szorgalmi időszak 3 hetén lesz kiírva.

• előkészületi időszak bevezetése. (kampányidőszak)

• Bemutatkozási időszak 14 nap.

• Tetszőleges számú képviselőre lehet szavazni.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja a Képviselő választás pontjait.

5.16. Mandátum Kiosztás

• Minden megkezdett 100 fő után egy képviselő.

• Alakuló Küldöttgyűlés kezdetével jön létre a mandátum.

• Kis szakok védelme.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja a Mandátum Kiosztás pontjait.

5.17. Önkormányzat tisztségviselői

• Főszerkesztő kivétele

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; A Főszerkesztő Önkormányzati tisztségének elvételét.

• Elnök választás változása (1 szavazási fordulóval lehessen elnököt választani.)

Pályázat leadásakor jelentenie kell az összefüggéstelenségeket.

Ha nincs egyszerű többség akkor eredménytelen a választás.

Megválasztott Elnök hivatalba lépésével szűnik meg a mandátuma.
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Juhász Anna Tímea preferencia sorrendnél kérdezi, hogy miért jelölsz 1-es mellé kettest is.

kérdi még hogy ha egy jelölt van, van-e érdemi változás.

Mig András érdemi változást nem jelent

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja az előző pontokat.

• főszerkesztőség alcím kihúzása

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja az Önkormányzat tisztségviselői pontjait.

• Tisztségviselők választásánál is ki lett húzva a főszerkesztő.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja hogy a tisztségviselő választásból a

főszerkesztő kikerül.

• Tisztségviselők ösztöndíjakat kikerülnek az alapszabályból.

Alakuló Küldöttgyűlés határozza meg az Elnök ösztöndíját.

Borsos Szabó Krisztina kérdezi, hogy miért az alakulón szavazzák ezt meg.

Mig András kifejti, hogy ha 2 jelölt is indul például, két hatalmi ág szétválasztása érdekében ne az elnök döntse el

a saját ösztöndíját.

Szimpátia szavazásban megszavazta a Küldöttgyűlés; elfogadja hogy, az Alakuló Küldöttgyűlés döntse el az

elnök ösztöndíját.

• Záró és hatályba lépő rendelkezések

módosítás mikor lép hatályba február 12 szenátus

Kövi napon lép hatályba a módosítás esetén

20:46 Mig András szünetet rendel el.

21:14 megnyitja az ülést

Mandátum ellenőrzés: 22 fővel határozó képesek.
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(437)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a

Küldöttgyűlés 2023/2024/2 féléves munkaterve napirendi pont kivételét.

(438)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta az

Alapszabály módosítást.

Mig András lezárja az alapszabályok napirendi pontot 21:20kor.

6. Küldöttgyűlés Ügyrendje 21:20

Mig András megnyitja az ügyrendi pontot.

(439)/2024 (I. 16.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a

Küldöttgyűlés ügyrendjét.

7. Egyebek 21:21

Mig András Elnökválasztásnál, nem indul újra,bárki aki érdeklődik a pozició után keresse fel őt.

21:21 Mig András lezárja a Küldöttgyűlést.
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